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Plattelandsbeleid  -  Beschikbaarheid neutrale geldautomaten

Tijdens de vergadering van de Commissie voor Landbouw, Visserij en Plattelandsbeleid 
op woensdag 29 januari 2020 stelde ik een vraag om uitleg in verband met het initiatief 
van de grootbanken om een gezamenlijk netwerk van neutrale geldautomaten uit te 
rollen. Het aantal geldautomaten in Vlaanderen daalt namelijk zienderogen en door 
gezamenlijk te investeren in dit netwerk, kunnen de banken kosten besparen. De uitrol 
van dit initiatief zou starten in 2021 en zou er in 2025 moeten voor zorgen dat 95% van 
de bevolking in ons land een geldautomaat zou hebben binnen een straal van vijf 
kilometer.

Tijdens die commissievergadering haalde ik al aan dat het gebrek aan geldautomaten 
voor de lokale handelaars en de senioren op het Vlaamse platteland een doorn in het oog 
is. Gelet op het belang van de geldautomaten, vroeg ik of de minister bij de grootbanken 
de belangen van het Vlaamse platteland zou verdedigen zodat de verdwenen 
geldautomaten ook in kleinere dorpen opnieuw beschikbaar zouden zijn. De minister gaf 
aan in overleg te zullen gaan met de banken en de Vereniging van Vlaamse Steden en 
Gemeenten (VVSG), die in dezen ook een belangrijke inbreng kan hebben bij de uitrol 
van dit netwerk.

1. Heeft de minister al overleg gehad met de grootbanken die dit initiatief hebben 
gelanceerd? Zo ja, wat waren de conclusies van dit overleg en hoe zal ze dit initiatief 
van de grootbanken blijven opvolgen?

2. Heeft de minister al overleg gehad met de VVSG over dit initiatief van de 
grootbanken? Zo ja, wat waren de conclusies van dit overleg en welke opvolging 
wordt door de VVSG gegeven aan dit initiatief?
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1. Febelfin en de grootbanken zijn gecontacteerd door mijn administratie. De 
grootbanken beheren samen momenteel 80% van de bankautomaten. Voor de 
samenwerking van het beheer en de bevoorrading van de neutrale bankautomaten is 
een juridische structuur in het leven geroepen nl. de nv Batopin. Deze onderneming 
zal zich ontfermen over de uitrol van de neutrale bankautomaten en het concrete 
verspreidingsplan. De samenwerking tussen de grootbanken zal zorgen voor een 
betere spreiding van de plaatsing van de automaten. Recent werd een nieuwe CEO 
aangeworven die nv Batopin gaat leiden.

Tijdens het overleg werden de bezorgdheden over de beschikbaarheid van 
geldautomaten van de plattelandsgemeenten en de rol van de overheid aangestipt. 
Kleine plattelandsgemeenten waar op termijn geen neutrale bankautomaat zal 
ingeplant worden, kunnen een beroep doen op het overheidsbedrijf Bpost die middels 
het beheerscontract met de Belgische overheid verplicht is om deze dienstverlening te 
voorzien in gemeenten waar geen financiële instellingen op het grondgebied actief 
zijn. Het lokale bestuur dient hiervoor een procedure op te starten.

2. Er is nog geen overleg geweest met het VVSG over dit initiatief.


